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خودشان هم نمی دانستند که نمی توانند به قول 20 میلیون واکسن مدیران پروژه واکسن برکت حسینعلی شهریاری گفته
 تا پایان مرداد عمل کنند.

رئیس کمیسیون بهداشت، درمان و آموزش پزشکی؛ 

حسینعلی شهریاری، رئیس کمیسیون بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در گفتگو با رادیو جوان ایران گفت:
مدیران پروژه واکسن برکت خودشان هم نمی دانستند که نمی توانند به قول 20 میلیون واکسن تا پایان مرداد عمل کنند. به

غیر از دو شرکت یکی انستیتو پاستور و دیگری رازی همه این ها تجربه اولشان بود. بقیه شرکت ها تجربه ای نداشتند و فکر می
کردند می توانند این کار را انجام دهند. سهل انگاری شد. در این شکی نیست و باید پاسحگو باشند ولی یک مساله را هم باید
بپذیریم و آن اینکه به ما واکسن نمی دادند. ما نمی توانستیم پول منتقل کنیم حتی برای همان سبد کواکس هم نمی توانستیم
پول منتقل کنیم. نمی دانستند که نمی توانند. اشتباه کردند. بالاخره اشتباه کردند و باید جوابگو باشند. پروژه خرید واکسن نیز

به خاطر واکسن های داخلی به تاخیر انداخته شد.
به گزارش اسپادانا خبر، او اظهار کرد:

قابل پیش بینی نیست که مافیایی در ایران وجود داشته باشد که از تاخیر در واردات واکسن سود ببرند.
حسینعلی شهریاری ادامه داد:

ما مرتب در جریان بودیم و پیگیری می کردیم اما متأسفانه اشکالات زیادی اتفاق افتاد. سو مدیریت ستاد ملی کرونا باعث
 اشکالاتی شد و بیشتر هم تقصیر رئیس ستاد بود که توصیه ها را گوش نمی کرد.
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